
ДНІПРОПЕТРОВСЬКА МІСЬКА РАДА 
VII СКЛИКАННЯ

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ З ПИТАНЬ ТРАНСПОРТУ, 
ЗВ’ЯЗКУ ТА ЕКОЛОГІЇ

пр.К.Маркса,75, м.Дніпропетровськ, 49000, тел.744-07-58 

№_____________ на № _____________від

ПРОТОКОЛ № 8

12.04.2016

Присутні:
1. Григорук О. Р. - голова комісії;
2. Губерт В. П. - заступник голови комісії;
3. Маковцев 1.1. - секретар комісії;
4. Постольник Н. П.,
5. Головаха П. В.,
6. Кушнір С. В.,
7. Лаппо І. М.

Запрошені:
Прилипа І. Г. -  директор департаменту транспорту та зв'язку 

Дніпропетровської міської ради;
Лещенко О. В. -  заступник директора департаменту транспорту та зв'язку 

Дніпропетровської міської ради;
Бацун В. П. - заступник директора КП «Міськавтопарк»;
Фалько Ю. В. -  голова правління ПАТ «АТП 11255».

Присутні:
Антонов К. Д. -  ГО «ПРПС «Палладіум»;
Петухов С. А. -  ГО «Реабілітаційний центр «Шанс»,
Васючков Іван - ГО «Платформа. Народний контроль»;
Розов Д. Л. -  секретар наглядової ради при СБУ України в Дніпропетровській 

області;
Зайцев І. Р. -  ГО «Азово-Чорноморське Козацтво», радник отамана; 
Гільмутдінов А. А. -  ГО «Азово-Чорноморське Козацтво».;
Тонконогий М. М. -  голова Дніпропетровської міської профспілки 

автоперевізників;
Нікітін А. Ю. -  сайт 2аЬеЬа.1і;
Трипольська А. Ю. -  пресс-служба міської ради.
Мовчан В. М. -  громадська спілка «Транспортний правозахисник».



ПОРЯДОК ДЕННИЙ;

1. Про проекти рішень міської ради, які пропонується внести на розгляд 
чергової сесії міської ради (додаються)

2. Про питання земельних відносин

3. Про питання архітектури та містобудування

4. Щодо узгодження укладення договорів на обслуговування майданчиків 
для паркування.

5. Про формування конкурсногу комітету в рамках підготовки до 
проведення конкурсу перевізників

6. Про доцільність створення робочого органу в рамках підготовки до 
проведення конкурсу перевізників.

7. Про лист КП «Дніпроміськтранс» щодо необхідності створення 
робочого органу відповідно до норм чинного законодавства.

8. Про звіт про роботу КП «Дніпроміськтранс» за 3 місяці поточного року.

9. Про лист КП «Дніпроміськтранс» щодо включення заступника 
директора КП «Дніпроміськтранс» Шерстюка Ю. О. до конкурстного комітету.

10. Про лист КП «Дніпроміськтранс» щодо включення заступника 
директора КП «Дніпроміськтранс» Шерстюка Ю. О. до складу робочої групи по 
проведенню перевірок виконання договірних зобов'язань автотранспортними 
підприємствами міста.

11. Про лист департаменту взаємодії з правоохоронними органами щодо 
встановлення світлофорного об'єкту по Запорізькому шосе.

12. Про лист депутата АНД районної у місті ради Білашенко О. Г, щодо 
сприяння у ліквідації звалища по просп. Воронцова та ліквідації підтоплення між 
вул.Каруни та просп.Слобожанським

13. Про лист ПАТ «АТП 11255» щодо подовження строку дії договорів за 
підсумками конкурсу від 1 до 5 років відповідно до норм чинного законодавства.

14. Про скаргу гр. Геращенко О. М. на роботу міського автобусного 
маршруту загального користування № 84.

15. Про звернення ДОГО «Науково-освітнє товариство підтримки 
перспективної молоді» щодо скарги мешканців на будівництво паркувального 
майданчику за адресою: вул. Шолохова в районі буд. № 7.



1. СЛУХАЛИ:
Про проекти рішень міської ради, які пропонується внести на розгляд 

чергової сесії міської ради.
2.1. Про внесення змін до рішення міської ради від 30.03.2016 № 4/5 "Про 

Програму економічного і соціального розвитку міста на 2016 рік"
Голосували:
«за» - 5 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 2 депутати.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.
2.2. Про внесення змін до рішення міської ради від 30.03.2016 № 3/5 "Про 

міський бюджет на 2016 рік"
Голосували:
«за» - 5 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 2 депутати.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

2.3. Про внесення змін до рішення міської ради від 27.12.2010 № 5/6 "Про 
місцеві податки і збори на території міста"

Голосували:
«за» - 5 депутатів;
«протии» - 0 депутатів;
«утрималось» - 2 депутати.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

2.4. Про включення об'єктів до Переліку об'єктів, які підлягають 
приватизації шляхом викупу

Голосували:
«за» - 5 депутатів;
«протии» - 0 депутатів;
«утрималось» - 2 депутати.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

2.5. Про внесення змін до рішення міської ради від 29.10.2014 № 7/56 
стосовно об'єкта нерухомого майна по вул. Набережній Перемоги, 5 Д.

Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протии» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.



3.1. Про внесення змін до рішення міської ради від 28.01.2015 № 14/60 "Про 
погодження Інвестиційної програми Комунального підприємства 
"Транспортування покупної теплової енергії "Теплотранс" Дніпропетровської 
міської ради на 2015 рік"

Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

3.2. Про внесення змін до рішення міської ради від 30.03.2016 № 30/5 “Про 
Програму щодо сприяння діяльності депутатів Дніпропетровської міської ради на
2016 р.”

Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

3.3. Про внесення змін до Комплексної програми розвитку галузі культури 
м. Дніпропетровська на 2016-2020 роки

ВИРІШИЛИ:
Відкласти розгляд проекту рішення до більш детального вивчення.

4.1. Про надання згоди на прийняття в комунальну власність територіальної 
громади міста мереж водопостачання та водовідведення до житлового будинку 
за адресою: вул. Євпаторійська, 2 Б.

Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протии» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

4.2. Про визначення балансоутримувача цілісного майнового комплексу 
кінотеатру "Січ"

Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протии» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

4.3. Про визнання такими, що втратили чинність, рішення міської ради 
стосовно передачі основних засобів та майнового комплексу по вул. Красноза- 
водській, 28



Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

4.4. Про внесення змін до рішення міської ради від 30.11.2011 № 59/17 "Про 
надання згоди на прийняття з державної у комунальну власність територіальної 
громади міста об'єктів нерухомого майна по вул. Молодогвардійській, 57"

Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

4.5. Про надання згоди на прийняття у комунальну власність територіальної 
громади міста гуртожитку за адресою: просп. Слобожанський, 67.

Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

5.1. Про затвердження Положення про департамент адміністративних 
послуг та дозвільних процедур Дніпропетровської міської ради

ВИРІШИЛИ:
Відкласти розгляд проекту рішення до більш детального вивчення.

5.2. Про затвердження Положення про управління аудиту та контролю 
Дніпропетровської міської ради

ВИРІШИЛИ:
Відкласти розгляд проекту рішення до більш детального вивчення.

5.3. Про підпорядкування комунальних закладів Дніпропетровської міської 
ради виконавчим органам Дніпропетровської міської ради.

Голосували:
«за» - 0 депутатів;
«протии» - 5 депутатів;
«утрималось» - 2 депутати.
ВИРІШИЛИ:
Проект рішення не узгоджено.

5.4. Про утворення комісії міської ради з питань присвоєння звання 
"Почесний громадянин міста Дніпропетровська"



Голосували:
«за» - 4 депутати;
«протни» - 2 депутати;
«утрималось» - 1 депутат.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

5.5. Про внесення змін до Статуту КП "ТПТЕ "Теплотранс"
Голосували:
«за» - 5 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 2 депутати.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

5.6. Про внесення змін до Статуту КП "Міськзеленбуд"
Голосували:
«за» - 4 депутати;
«протии» - 0 депутатів;
«утрималось» - 3 депутати.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

5.7. Про затвердження Статуту КП "УРЕА" у новій редакції 
Голосували:
«за» - 4 депутати;
«протии» - 0 депутатів;
«утрималось» - 3 депутати.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

5.8. Про внесення змін до Статуту КП "Коменергосервіс"
Голосували:
«за» - 5 депутати;
«протии» - 0 депутатів;
«утрималось» - 2 депутати.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

5.9. Про перейменування МКП "Адміністративне архітектурно - будівельне 
управління" та затвердження статуту у новій редакції

Голосували:
«за» - 4 депутати;
«протии» - 0 депутатів;
«утрималось» - 3 депутати.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.



5.10. Про внесення змін до Статуту КП "Дніпроводоканал" та затвердження 
його у новій редакції

Голосували:
«за» - 4 депутати;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 3 депутати.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

5.11. Про внесення змін до Статуту КП "Теплоенерго"

Голосували:
«за» - 5 депутати;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 2 депутати.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

5.12. Про перейменування МКП "Дніпропетровські міські теплові мережі" 
та затвердження статуту у новій редакції

Голосували:
«за» - 5 депутати;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 2 депутати.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

5.13. Про внесення змін до рішення міської ради від 18.06.2003 № 15/10 
"Про внесення змін до рішення міської Ради народних депутатів від 27.11.91 № 
46 "Про комунальну власність Дніпропетровської міської Ради народних 
депутатів"

Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

5.14. Про припинення комунальних підприємств Дніпропетровської міської 
ради шляхом ліквідації

Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.



5.15. Про утворення Дніпропетровської міської ланки територіальної 
підсистеми єдиної державної системи цивільного захисту Дніпропетровської 
області та затвердження Положення про неї

Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

5.16. Про іменні стипендії міської ради кращим студентам вищих 
навчальних закладів міста Дніпропетровська

Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проект рішення.

5.17. Про затвердження Переліку комунальних підприємств 
Дніпропетровської міської ради відповідно до їх підпорядкованості

ВИРІШИЛИ:
Відкласти розгляд проекту рішення до більш детального вивчення.

2. СЛУХАЛИ: Про питання земельних відносин
6.1. -6.53.
Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проекти рішень.

3. СЛУХАЛИ: Про питання архітектури та містобудування
7.1. -7.25.
Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.
ВИРІШИЛИ:
Узгодити проекти рішень.

4. СЛУХАЛИ: Щодо узгодження укладення договорів на обслуговування 
майданчиків для паркування.

Виступили:
Бацун В. П. щодо паркувального майданчика за адресою: Бульв. Слави, 18, 
ВИРІШИЛИ: Відповідно до пртоколу № 7 засідання постійної комісії 

рекомендовано департаменту транспорту та зв'язку Дніпропетровськоїх міської



ради узгодити дозвіл на укладення договору про організацію та експлуатацію 
майданчика для паркування по Бульв. Слави, 18, з ФОП Кузьмін В. І.

Залишити рішення постійної комісії без змін.

Виступили:
Бацун В. П. щодо паркувального майданчика за адресою: вул. Ульянова, 3.
ВИРІШИЛИ: Відкласти для більш детального вивчення. Направити запит 

до Центральної районної у місті Дніпропетровську ради з запитом щодо цільового 
призначення земельної ділянки по вул.Ульянова, 3.

Виступили:
Бацун В. П. щодо паркувального майданчика за адресою: вул. Янтарна, 46.
ВИРІШИЛИ: Відповідно до пртоколу № 7 засідання постійної комісії 

рекомендовано департаменту транспорту та зв'язку Дніпропетровськоїх міської 
ради узгодити дозвіл на укладення договору про організацію та експлуатацію 
майданчика для паркування по вул. Янтарна, 46, з ФОП Саливончик Д. А.

Залишити рішення постійної комісії без змін.

5. СЛУХАЛИ: Про формування конкурсногу комітету в рамках 
підготовки до проведення конкурсу перевізників

ВИРІШИЛИ: Відкладено з метою більш досконалого вивчення Статутів
Громадських Організацій та спілок, які подали заяви на участь у
конкурсному комітеті.

6. -  7. СЛУХАЛИ:
6. Про доцільність створення робочого органу в рамках підготовки до 

проведення конкурсу перевізників.
7. Про лист КП «Дніпроміськтранс» щодо необхідності створення робочого 

органу відповідно до норм чинного законодавства.
ВИРІШИЛИ: Відкладено. Департаментом транспорту та зв'язку

Дніпропетровської міської ради направлено лист до Міністерства транспорту та 
інфраструктури України щодо роз'ясненнь стосовно доцільності та необхідності 
створення робочого органу.

8. СЛУХАЛИ: Про звіт про роботу КП «Дніпроміськтранс» за 3 місяці 
поточного року.

ВИРІШИЛИ: Взяли інформацію до відома.

9. СЛУХАЛИ: Про лист КП «Дніпроміськтранс» щодо включення 
заступника директора КП «Дніпроміськтранс» Шерстюка Ю. О. до конкурстного 
комітету.

ВИРІШИЛИ: Розгляд питання перенесено на наступне засідання
комісії.

10. СЛУХАЛИ: Про лист КП «Дніпроміськтранс» щодо включення 
заступника директора КП «Дніпроміськтранс» Шерстюка Ю. О. до складу робочої 
групи по проведенню перевірок виконання договірних зобов'язань 
автотранспортними підприємствами міста.



ВИРІШИЛИ: Розгляд питання перенесено на наступне засідання 
комісії.

11. СЛУХАЛИ: Про лист департаменту взаємодії з правоохоронними 
органами щодо встановлення світлофорного об'єкту по Запорізькому шосе.

ВИРІШИЛИ: Інформацію взяли до відома. Повторно звернутися до 
департаменту взаємодії з правоохоронними органами, мобілізаційної та оборонної 
роботи і з питань надзвичайних ситуацій Дніпропетровської міської ради з 
проханням про сприяння у вирішенні питання.

12. СЛУХАЛИ: Про лист депутата АНД районної у місті Дніпропетровську 
ради Білашенко О. Г, щодо сприяння у ліквідації звалища по просп. Воронцова та 
ліквідації підтоплення між вул.Каруни та просп.Слобожанським

Виступили:
Білашенко О. Г. -  депутат АНД районної ради.
Головаха П. В. -  депутат міської ради, начальник управління охорони 

навколишнього природного середовища Дніпропетровської міської ради.
Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.

ВИРІШИЛИ:
- Щодо ліквідації стихійного звалища по просп. Воронцова 

перенаправити лист до управління комунального господарства АНД 
районної у місті ради;

- Щодо ліквідації підтоплення між вул.Каруни та просп.Слобожанським 
звернутися до управління охорони навколишнього природного 
середовища Дніпропетровської міської ради з проханням про надання 
інформації стосовно заходів для ліквідації підтоплення.

13. СЛУХАЛИ: Про лист ПАТ «АТП 11255» щодо подовження строку дії 
договорів за підсумками конкурсу від 1 до 5 років відповідно до норм чинного 
законодавства.

Виступили:
Григорук О. Р. -  голова комісії;
Лещенко О. В. -  заст. директора департаменту транспорту та зв'язку
Голосували:
«за» - 7 депутатів;
«протни» - 0 депутатів;
«утрималось» - 0 депутатів.
ВИРІШИЛИ:
ДОРУЧИТИ департаменту транспорту та зв'язку Дніпропетровської міської 

ради надати до постійної комісії роз'яснення щодо причин оформлення договорів з 
ПАТ «АТП 11255» строком на 1 рік.

14. СЛУХАЛИ: Про скаргу гр. Геращенко О. М. на роботу міського 
автобусного маршруту загального користування № 84.



Виступили:
Григорук О. Р. -  голова комісії;
Фалько Ю. В. -  голова правління ПАТ «АТП 11255» щодо анкетування 

проведеного серед пасажирів, які користуються міським автобусним маршрутом 
загального користування № 84 -  80% опитаних якістю перевезення задоволені 
(результати анкетування додаються до протоколу).

ВИРІШИЛИ: Взяли інформацію до відома.

15. СЛУХАЛИ: Про звернення ДОГО «Науково-освітнє товариство 
підтримки перспективної молоді» щодо скарги мешканців на будівництво 
паркувального майданчику за адресою: вул. Шолохова в районі буд. № 7.

ВИРІШИЛИ: Направити звернення ДОГО «Науково-освітнє товариство 
підтримки перспективної молоді» до КП «Міськавтопарк» для розгляду та надання 
висновків щодо доцільності організації паркувального майданчику по 
вул.Шолохова в районі буд. № 7.

Голова комісії

Секретар комісії

О. Р. Григорук

1.1. Маковцев


